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Goed om elkaar gisteren even gesproken te hebben. Om elkaar goed te blijven informeren hierbij een kort staccato
samenvatting van de zaken die we afgesproken hebben;

Ik heb aangegeven dat ik vanuit het bestuur van de gemeente (wethouder/ secretaris) aangesteld ben om voor het
WKO Weideveld een oplossing te gaan creëren in de al lang lopende impasse. Ik heb aangegeven dat ik vanuit de
secretaris een schrijven zal laten opstellen waarin mijn rol en verantwoordelijkheid bevestigd wordt. Uiteraard heb
ik ook aangegeven dat besluitvorming over onderhandeling/gesprek resultaten immer aan het College/Raad van de
gemeente is.

We hebben geconcludeerd dat het zowel in het belang van de gemeente als in dat van Eteck is om de rust te laten
terugkeren in de steeds hoger oplopende discussie door het, in ieder geval in het verleden, niet naar behoren
functionerende WKO systeem Weideveld. Naast de wens om vanuit een gedreven bedrijfsvoering en duurzame
inborst gewoon een goed duurzaam functionerend systeem te beheren is Eteck niet gebaad bij een negatieve
wanklank in de markt welke het imago van de goed functionerende andere systemen en de uitstraling van Eteck
overall negatief zou kunnen beïnvloeden. De gemeente is gebaad om haar inwoners een degelijk WKO systeem te
kunnen bieden en heeft een wens om een einde te maken aan de al te lang lopende discussie met elkaar. Ik heb
aangeven dat ik bij het bestuur van de gemeente een wens tot escalatie proef gezien de lang lopende problematiek,
maar dat ik daar niet direct voorstander van ben.

Om een convergerend proces te gaan creëren en eindeloze discussie met elkaar over de juistheid van meetgegevens
voor te zijn, maar ook vooral om een onafhankelijk oordeel te hebben over het wel of niet goed functioneren van
het WKO systeem, heb ik voorgesteld om samen een onafhankelijk adviesbureau (bv TNO) erbij te trekken. Deze zou
een rol kunnen gaan krijgen in het onafhankelijk rapporteren over wat noodzakelijk is om een gedegen systeem te
hebben (wanneer is het goed genoeg?) en om de controle meetgegevens te interpreteren en daarover te
rapporteren. Om hier een gevoel bij te gaan krijgen is afgesproken dat ik de rol van deze onafhankelijke volgende
week woensdag als gedachtegang aan je ga mailen welke we vrijdag telefonisch bespreken.

Om uit het wantrouwen en de discussie met elkaar te geraken is meer nodig dan enkel meetgegevens. Het
herstellen van het vertrouwen is de basis voor het openstaan voor overeenstemming. Zowel de gemeente als de
inwoners van Weideveld hebben een onafhankelijk oordeel nodig om zich daarmee eventueel te kunnen gaan
vereenzelvigen. Dit vertrouwen kan alleen komen van een oordeel van een onafhankelijk derde, door ons beiden
ingeschakeld.
Zowel al eerder geconcludeerd zijn zowel de gemeente als Eteck gebaad bij een convergerend proces met een juist
afdronk en ik heb aangegeven dat ik hoop dat beide partijen zullen inzien dat nu een kleine investering in de
onafhankelijk derde zichzelf vele malen terugverdiend als je het vergelijkt met de schade die een langlopend
escalatie-model zou opleveren. We hebben afgesproken lat jij intern dit zou bespreken om te kijken of er
draagvlak kan zijn voor deze aanpak. Sowieso stuur ik je medio volgende week een gedachtegang bij de rol van deze
onafhankelijke derde in het proces.

Van mijn kant overall een prettig gesprek en leuk om met elkaar life zo kennis te maken. Dank daarvoor.

Met vriendelijke groeten,
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Goed om vanmiddag even nader kennis te maken met elkaar. Zoals afgesproken is kennismaking en afstemmen van
het gezamenlijk te doorlopen proces komende periode het doel. Zoals aangegeven zullen wij inhoudelijk het dus niet
gaan hebben over het Plan van Aanpak, maar op procesniveau hoe te gaan komen tot acties waarmee we een
gezamenlijk convergerend proces creëren waarin alle partijen uiteindelijk hetzelfde beeld gaan hebben bij het wel of
niet functioneren van het systeem en de storingsdienst. Lijkt zinvol om nu gezamenlijk procesmatig op te trekken om
escalatie te voorkomen.

Onderdeel van deze procesmatige overeenstemming zal (op een ander tijdstip) uiteraard zijn het presenteren van het
plan van Aanpak door Eteck aan de Gemeente. Wellicht ten overvloede de bevestiging dat het Eteck vrij staat om
haar plan van aanpak zelfstandig aan de bewoners te presenteren als zij dit wenselijk acht.

Goed om elkaar te zien vanmiddag.

Met vriendelijke groeten,
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